
Li

EE
= Qin

From: 5.1.2e

Sent: Mon 11/30/2020 9:50:10 AM

Subject: RE: Beslissing gevraagd over: Interop data van voor 30 Nov

Received: Mon 11/30/2020 9:50:11 AM

Geen probleem met niet met terugwerkende kracht. Lijkt me verstandig

van:IEEE<HCEEDM@ minvws.ni>
Verzonden: maandag 30 november 2020 10:32

Aan:[EEECNN)EEEDM@ minvws.nl>
Onderwerp: FW: Beslissing gevraagd over: Interop data van voor 30 Nov

fyi

Van: JEEH @1adan email>
Verzonden: maandag 30 november 2020 10:29

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

cc: S128 )< minvws.nl>; y 52 [alichi
Onderwerp: Re: Beslissing gevraagd over: Interop data van voor 30 Nov

1471841

Nieuw inzicht nu tijdens een dev meeting: de 10S apps gaan de volle 7 dagen niet trekken en gaan crashen. Dat is een

staat waar niet uit te komen is zonder app update en een bijbehorende fix. Daar zijn we nu naar aan het zoeken.

Zijn er nog politieke nadelen om niet de initiéle 7 dagen op te nemen in de live gang?
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On 30 Nov 2020, at 10:15, EEE @minvws nb> wrote:

Volgens mij is de geschiedenis 7 dagen en niet 14. In de 14 zit nl ook de 7 dg back-up periode (maar die wordt niet

uitgewisseld)

Het nadeel is communicatief van aard maar het voordeel is dat we mensen informeren van een mogelijke

blootstelling aan Corona, en daar doen we het tenslotte allemaal voor. Het nadeel is, als het zich al voordoet, goed te

ondervangen (via helpdesk en FAQ)

Ik kies voor live gaan met volledige geschiedenis van 7 dagen

van: [EENEE @ladan.email>
Verzonden: maandag 30 november 2020 10:08

Onderwerp: Beslissing gevraagd over: Interop data van voor 30 Nov

Er is in de aanloop naar de livegang van Interop nog niet nagedacht over het volgende:

minvws.n>;[EREEXEC© minvws.ni>;



- Mogen we live met alle geschiedenis (zo'n 14 dagen) die er beschikbaar is bij EFGS? Data van voor 30

november dus.

Het voordeel is dat mensen dan dus een notificatie kunnen krijgen als ze tot maximaal 14 dagen voor 30

november in de buurt van een besmet persoon zijn geweest.

Het nadeel 1s dat dit misschien gek over kan komen omdat we overal hebben geroepen per 30 november live

te gaan, maar er toch data wordt uitgewisseld van voor 30 november.

Mijn voorstel is om niet met de hele geschiedenis live te gaan. Dit omdat het een probleem op 10S kan

voorkomen mbt het crashen van de app door een te hoge load van keys. Daarnaast is het me dus ook met

duideljjk of we hetjuridisch wel mogen.

Ik hoor graag vanmorgen (indien dat kan) hier een beslissing over, aangezien we dit voor de livegang moeten

inregelen.
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